
	
	
	
	

	 	
	

	
College	van	Burgemeester	en	Wethouders	
Ganzenmarkt	1	
Oldenzaal	
	
Oldenzaal,	7	mei	2018		
	
Betreft:	Schriftelijke	vragen	over	aardgasloos	en	energieneutraal	bouwen	
	
Geacht	college,		
	
Tijdens	de	raadsvergadering	van	23	april	heeft	de	GroenLinks	fractie	vragen	gesteld	over	
aardgasloos	en	energieneutraal	bouwen	bij	de	behandeling	van	de	gewijzigde	
bestemmingsplannen	voor	een	hockeyhal	en	woningen	op	de	Thij	en	een	zorgcomplex	bij	
Villa	Rozenhof.	
	
Tot	onze	verbazing	heeft	de	verantwoordelijke	portefeuillehouder	geantwoord	dat	de	
onderwerpen	aardgasloos	en	energieneutraal	bouwen	niet	aan	de	orde	zijn	geweest	in	het	
overleg	met	de	initiatiefnemers/ontwikkelaars	van	deze	nieuwe	plannen.	
	
Onze	verbazing	is	des	te	groter,	gezien	de	reeds	jarenlange	bekende	ambitie	van	Oldenzaal	
om	energieneutraal	te	zijn	in	2025,	alsook	de	beantwoording	van	het	college	op	eerdere	
schriftelijke	vragen	van	onze	fractie	van	28	november	2017.	Op	onze	vraag	of	het	college	
bereid	is	om	zich	maximaal	in	te	spannen	om	ontwikkelaars/zelfbouwers	te	overtuigen	tot	
gasvrij	bouwen	is	toen	positief	geantwoord.	In	de	beantwoording	staat	letterlijk	dat	"in	
gesprekken	met	ontwikkelaars/zelfbouwers	wordt	duurzaamheid	gestimuleerd	en	ingezet	
op	aardgasvrij	bouwen".		
	
Ons	vermoeden	bestaat	dat	de	urgentie	van	energieneutraal	en	aardgasloos	bouwen	nog	
niet	is	doorgedrongen	in	de	portefeuilles	Ruimtelijke	Ordening	en	Wonen.	
	
Onze	vragen	aan	uw	college	zijn:	
1.	Waarom	is	bij	de	eerder	genoemde	initiatieven	het	onderwerp	duurzaamheid,	
energieneutraal	en	aardgasloos	bouwen	niet	besproken	met	de	initiatiefnemers	terwijl	dat	
wel	door	het	college	is	beweerd?	
	
2.	Blijkbaar	is	er	geen	geborgde	procedure	om	deze	belangrijke	onderwerpen	te	bespreken.	
Graag	ontvangen	wij	een	kopie	van	werkinstructies	of	procedures	waaruit	blijkt	dat	dit	wel	
wordt	geborgd	of	geborgd	gaat	worden.	
	
3.	Graag	ontvangen	wij	een	kopie	van	de	informatie	die	met	ontwikkelaars	en	zelfbouwers	
wordt	gedeeld	om	hen	te	stimuleren	en	om	in	te	zetten	op	aardgasloos	en	energieneutraal	
bouwen.	
	



	
	
	
	

	 	
	
Op	maandag	23	april	hebben	gedeputeerden	Monique	van	Haaf	en	Annemieke	Traag	van	de	
provincie	Overijssel	gemeenten	opgeroepen	om	door	te	pakken	met	nieuwe	energie.	Bij	een	
nieuwe	energiestrategie	hoort	natuurlijk	ook	dat	nieuwbouw	en	renovatie	energieneutraal	
em	aardgasloos	worden	gerealiseerd.	
	
4.	Onderschrijft	het	college	de	oproep	van	de	gedeputeerden	om	door	te	pakken	met	de	
energietransitie?	
	
5.	Wat	verstaat	het	college	onder	"maximaal	inspannen"	zoals	eerder	genoemd	in	de	
beantwoording	van	onze	schriftelijke	vragen	van	28	november	2017,	indachtig	de	
beantwoording	van	vraag	4?	
	
	
We	kijken	met	belangstelling	uit	naar	uw	antwoorden.	
	
Sandor	Löwik	
GroenLinks	Oldenzaal	
 

	 	
 
 


